

十二月第二个星期的祷告事项

一、 家庭

1. 为着父母可以在这圣诞佳节很好的灌输孩子们圣诞节的由来并借此向孩子们传福音，让孩子自小可以认识耶稣，并接受救恩。祷告父母可以带领孩子们以感恩的心，迎接圣诞节的到来。
2. 祷告各个家庭都能活出基督的爱，在家庭里面彼此相爱祷告。家庭成员之间的关系可以成为众人美好的见证，让别人看见基督的爱在家庭里是那么美好的。

二、 教会

1. 为着各教会领袖此刻需策划和推动的事工祷告。求神让教会领袖可以体贴神的心意，与神有美好的关系，按着神的心意来策划所有的事工，并透过召开的不同会议可以很好的传递和推动。
2. 为着各教会的圣诞节的事工祷告，让各教会可以透过这节日，成为福音的出口，将耶稣诞生的消息也很好的传扬出去。也祷告众教会领袖在忙碌筹备圣诞节的节目同时，让自己也紧记将焦点转向神。

三、 国家

1. 为着已经选出的副首相和内阁感恩及祷告。求神让两位副首相和 28 位内阁部长都有智慧带领各个内阁部门的发展，共同发展马来西亚，不为自己的利益，而是为着人民的需要制定政策。
2. 为着马来西亚的和谐祷告。求神介入帮助杜绝一切无论朝野政党的宗教和种族主义，设法制止一些政党为要得到特别种族的关注，发表一些伤害种族和宗教和谐的言论，影响马来西亚各种族及宗教的和谐。

四、 世界

1. 卡塔尔世界杯：为着仍在进行的世界杯足球赛祷告。求神怜悯参与赌球的赌徒，可以避免诱惑，不为了贪财参与赌球，避免酿成家庭悲剧。也保守基督徒更能胜过诱惑不参与赌博，并成为美好的榜样，荣神益人。
2. 中国：为着中国在防疫政策上有智慧的安排祷告。中国因要执行的清零政策而实行的疫情封锁多时，已导致许多国民的不满，甚至试图以“白纸运动”来抗议。求神怜悯及引导中国有关当局可以做出良好的考量，除了要有效的管控，也能不忽视人民的诉求。

<https://news.seehua.com/?p=906473>

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 8-14/12/2022

Prayer items 2nd week of December

A. Family

1. In order for parents to educate their children about the origin of Christmas this Christmas season and use this opportunity to preach the gospel to their children, so that they may know Jesus and accept salvation from an early age. Pray that parents can lead their children to celebrate Christmas with a grateful heart.
2. Pray that every family can live out the love of Christ, and pray for each other in the family. Pray that the loving relationship between family members can be a beautiful testimony; so that all can see how wonderful the love of Christ is.

B. Church

1. Pray for the ministries of the church as pastors and church leaders plan and initiate them at this time. Pray that church leaders are sensitive to God's will, have a good relationship with God, plan all ministries according to God's will, and communicate and initiate it well through the different meetings held.
2. Pray for the Christmas ministries of the churches, so that each church can use this opportunity to spread of the gospel, the good news of the birth of Jesus. Pray also that all the church leaders will remember to turn their focus to God while they are busy preparing for the Christmas programs.

C. Country

1. Give thanks and pray for the elected deputy prime ministers and cabinet. Pray that the two deputy prime ministers and the 28 cabinet ministers will have the wisdom to lead the development of various cabinet departments, and work together to build-up Malaysia; not for their own interests, but to formulate policies to meet the needs of the people.
2. Pray for harmony in Malaysia. Pray for God to intervene to help put an end to all race and religion-based politics by both the ruling or opposition parties, and to stop any political parties from expressing remarks that harm racial and religious harmony in order to get the attention of certain races, and affect the harmony of the various races and religions in Malaysia.

D. The world

1. Qatar World Cup: Pray for the ongoing FIFA World Cup. May God have mercy on those who are easily tempted to gamble, so that they can: avoid the temptation, not participate in gambling, and avoid causing family tragedies. Pray that God will give Christians a greater will to overcome the temptation to gamble, and to be a good example to others and glorifies God.
2. China: Pray for wisdom for the Chinese government as they make plans for their pandemic prevention policies. The long-term lock-down in China due to the zero-covid policy has caused dissatisfaction among its many citizens, and they have started the "white paper movement" in protest. Pray for God's mercy and guidance for the relevant Chinese authorities to make good decisions. In addition to effective control, pray that they will not ignore the demands of the people.
<https://news.seehua.com/?p=906473>

Isakhar Pengawal Methodist 8-14/12/2022

Doa minggu kedua Disember

A. Keluarga

1. Agar ibu bapa menanamkan asal-usul Krismas ke dalam anak-anak mereka semasa musim Krismas ini dan menggunakan untuk memberitakan injil kepada anak-anak, supaya anak-anak dapat mengenali Yesus dan menerima keselamatan sejak kecil. Berdoalah agar ibu bapa dapat memimpin anak-anak mereka menyambut Krismas dengan hati yang bersyukur.
2. Berdoa agar setiap keluarga dapat menghidupkan kasih Kristus, dan saling berdoa untuk satu sama lain dalam keluarga. Hubungan antara ahli keluarga boleh menjadi kesaksian yang indah bagi semua orang, membiarkan orang lain melihat betapa indahnya kasih Kristus dalam keluarga.

B. Gereja

1. Berdoa untuk pelayanan yang perlu dirancang oleh pemimpin gereja dan mempromosikan pada masa ini. Berdoalah agar para pemimpin gereja dapat bertimbang rasa terhadap kehendak Tuhan, mempunyai hubungan yang baik dengan Tuhan, merancang semua pelayanan mengikut kehendak Tuhan, dan berkomunikasi serta mempromosikannya dengan baik melalui perjumpaan yang berbeza yang akan diadakan.
2. Berdoa untuk pelayanan Krismas gereja-gereja, supaya gereja-gereja boleh menjadi saluran peninjilan melalui perayaan ini, dan menyebarkan berita kelahiran Yesus dengan baik. Kami juga berdoa agar semua pemimpin gereja ingat untuk menumpukan perhatian mereka kepada Tuhan semasa mereka sibuk membuat persiapan untuk program Krismas.

C. Negara

1. Bersyukur dan berdoa untuk timbalan perdana menteri dan kabinet yang dipilih. Doakan agar kedua-dua timbalan perdana menteri dan 28 menteri kabinet mempunyai kebijaksanaan untuk menerajui pembangunan pelbagai jabatan kabinet, dan bersama-sama membangunkan Malaysia, bukan untuk kepentingan mereka sendiri, tetapi untuk menggubal dasar bagi keperluan rakyat.
2. Doakan keharmonian di Malaysia. Berdoa agar Tuhan campur tangan untuk membantu menghentikan semua unsur keagamaan dan perkauman tanpa mengira parti politik, tidak kira sama ada parti pemerintah atau pembangkang, dan cuba menghalang sesetengah parti politik daripada mengeluarkan beberapa kenyataan yang merosakkan keharmonian kaum dan agama untuk mendapat perhatian kaum istimewa, dan menjelaskan keharmonian pelbagai kaum dan agama di Malaysia.

D. Dunia

1. Piala Dunia Qatar: Berdoa untuk Piala Dunia yang sedang berlangsung. Semoga Allah memberikan hikmat kepada para penjudi yang turut berjudi, agar terhindar dari godaan, tidak ikut berjudi untuk mendapatkan wang, dan terhindar dari musibah keluarga. Adalah lebih baik bagi orang Kristian konservatif untuk mengatasi godaan untuk tidak mengambil bahagian dalam perjudian, dan menjadi contoh yang baik, untuk memuliakan Tuhan dan memberi manfaat kepada orang lain.
2. China: Berdoa untuk pengaturan bijak China untuk dasar pencegahan wabak. Sekatan jangka panjang wabak di China akibat dasar pembersihan sifar telah menimbulkan rasa tidak puas hati di kalangan ramai rakyat, malah mereka cuba membantah dengan "gerakan kertas putih". Berdoa untuk rahmat Tuhan dan membimbing pihak berkuasa China yang berkaitan untuk membuat pertimbangan yang baik. Selain kawalan yang berkesan, mereka juga tidak boleh mengabaikan tuntutan rakyat.